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Του Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Μετανάστευσης και Ασύλου

Τον κ. Υπουργό Τουρισμού

Τον κ. Υπουργό Οικονομικών

 

ΘΕΜΑ  «Οι ξενοδόχοι της Λέσβου βάλλουν κατά της Ύπατης Αρμοστείας του ΟΗΕ»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Κατά της ανακοίνωσης της Ύπατης Αρμοστείας του ΟΗΕ για τους λαθρομετανάστες, αλλά
και  κατά  της  ενοικίασης  ξενοδοχείων  στη  Λέσβο  βάλλουν  οι  ξενοδόχοι  της  Λέσβου.
Συγκεκριμένα, καταγγέλλουν  την συμπεριφορά της Ύπατης Αρμοστείας του ΟΗΕ, κατά την
οποία,  η  προκήρυξη  για  την  ενοικίαση  ξενοδοχείων  που  έχουν  δημοσιεύσει,
εκμεταλλεύεται την προσωρινή ανάγκη ανθρώπων  με στόχο τον διχασμό του κλάδου
των ξενοδόχων και την εξυπηρέτηση των στόχων της.

Όπως τονίζουν, τα γεγονότα στο Κρανίδι, στο Μεσολόγγι και σε άλλες τέτοιες δομές στην
Χώρα, αποδεικνύουν ότι, η συγκέντρωση λαθρομεταναστών σε ξενοδοχεία αποτελεί μια
εν  δυνάμει  υγειονομική   βόμβα  και  δεν  προστατεύει,  ούτε  τους  λαθρομετανάστες,
ούτε  τους  ντόπιους  κατοίκους από  τον  κορωνοϊό.  Ζητούν,  δε,  οι  ξενοδόχοι  των
νησιών του Β. Αιγαίου από την Ύπατη Αρμοστεία του ΟΗΕ  να  αποσύρει τη σχετική
προκήρυξη από τον τοπικό τύπο και να μην αναζητά ξενοδοχεία στο νησί της Λέσβου και
σε όλα τα νησιά του Βορειοανατολικού Αιγαίου.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

Ερωτώνται οι κ. κ.  Υπουργοί:

1. Προτίθεσθε να μην επιτρέψετε, κατά το μερίδιο της ευθύνης που σας αναλογεί, να 
εγκατασταθούν λαθρομετανάστες σε ξενοδοχεία των νησιών του Βορειοανατολικού Αιγαίου, 
τα οποία προετοιμάζεται να εκμισθώσει η Ύπατη Αρμοστεία του ΟΗΕ, με σκοπό να 
φιλοξενήσει λαθρομετανάστες;
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2. Προτίθεσθε, επιτέλους, να προσφύγετε στη μόνη ρεαλιστική και εθνικά επωφελή λύση, 
που είναι η κατασκευή προαναχωρησιακών κέντρων λαθρομεταναστών σε ακατοίκητα νησιά;

3. Προτίθεσθε να δώσετε κίνητρα και φορολογικές ελαφρύνσεις στις ξενοδοχειακές μονάδες 
των νησιών του Βορείου Αιγαίου για να ανταπεξέλθουν στην δύσκολη οικονομική περίοδο 
που διανύει ο κλάδος τους;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ


